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Preşedintele PSD, premierul Victor Ponta, a declarat, luni, că s-a consultat cu
preşedintele Klaus Iohannis în legătură cu agenda şedinţei CSAT de marţi, el arătând că
situaţia din Ucraina este "foarte proastă" şi că e necesar un grad ridicat de atenţie din
partea României.

  

"Am fost consultat (în legătură cu şedinţa CSAT, n.r.). Ca vicepreşedinte, coform legii, trebuie
să fiu consultat. Ne-am consultat (cu preşedintele Klaus Iohannis, n.r.), agenda este făcută şi e
normal să avem CSAT", a spus Ponta, întrebat despre decizia lui Iohannis de a convoca CSAT.

  

Întrebat dacă există în acest moment îngrijorări suplimentare legate de situaţia din Ucraina,
Ponta a precizat că situaţia din Ucraina şi din regiune este foarte proastă şi e necesar un grad
ridicat de atenţie.

  

"Categoric, trebuie să fim foarte atenţi pentru că situaţia este proastă, e rea, ceea ce se
întâmplă în Ucraina, ceea ce se întâmplă în restul regiunii, dar România este o ţară foarte
stabilă", a spus Ponta.
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